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Datum: 2025-03-08 

Tid: 11:00 

Plats: Stora Salen, DHS, vån 2, Kurirgatan 1 Helsingborg 

Närvarande (antal stugor): 54 st 

 

 

§1 Öppnande     

Mikael Jacobsen öppnade mötet. 

§2 Parentation 

En tyst minut hölls för medlemmar som avlidit under året. 

§3 Mötets behöriga utlysande 

Kallelsen får utfärdas tidigast sex veckor före stämma och ska utfärdas senast två veckor före 

ordinarie stämma. Stämman fastställde att kallelsen har skett i stadgeenlig ordning. 

§4 Godkännande av dagordning 

Dagordning godkändes av stämman. 

§5 Val av stämmoordförande 

Peter Janson valdes till ordförande för stämman. 

§6 Val av sekreterare för mötet 

Stämman valde Lisbeth Svensson till protokollförare. 

§7 Val av två justeringsmän tillika rösträknare för mötet 

Stämman valde Svante Andersson och Maria Hernström. 

§8 Föredragning av verksamhetsberättelse 

Verksamhetsberättelsen godkändes av mötet. 

§9 Föredrag av kassaberättelse 

Lena gick övergripande igenom kassaberättelsen vilken godkändes av mötet. 

§10 Föredragning av revisorernas berättelse 

Revisionsberättelsen godkändes av mötet.  

§11 Fråga om ansvarsfrihet för styrelseledamöterna 

Stämman beslutade att bevilja ansvarsfrihet åt styrelsen. 
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§12 Beslut om fastställande av resultat- och balansräkningen 

Stämman beslutade att fastställa resultat- och balansräkningen. 

§13 Beslut om resultatdisposition 

Stämman fastställde resultatdispositionen. 
 
§14 Beslut om arvoden åt styrelseledamöter och revisorer för nästkommande 

verksamhetsår 

Stämman fastslog som tidigare år att styrelsen får dela på ett prisbasbelopp . 
Arvode till revisor 2 000 kr/person också det som tidigare år. 
 
§15 Val av styrelseledamöter och suppleanter 

Valberedningens förslag godkändes av stämman. 

§16 Val av revisor 

Stämman valde om Lina Sjöberg. 

§17 Val av valberedning 

Stämman valde Ulla Oltner. 

§18 Fastställande av budget och avgifter för kommande år 

Stämmande godkände förslaget. 

§19 Motioner som inkommit i stadgeenlig tid 

Se bilaga sid 5-6 för inkomna motioner. Här följer stämmans beslut för samtliga 4 motioner. 

Motion 1. Stämman beslutade enligt motionen att varje stuga ska kunna komma 2 vuxna (över 15år) 

medlemmar vid ett och samma tillfälle, och därmed ha fullgjort 6 av 9 timmar. Detta ska vara på 

försök under kommande säsong 2025. 

Motion 2. Stämman beslutade enligt motionen att höja pliktpengen med uppräkning enligt KPI. 

Beloppet för 2025 blir 2 600 kr. Justering ska sedan göras vartannat år. 

Motion 3. Stämman beslutade enligt motionen att hög musik och höga röster inte får förekomma 

efter kl. 22:00 på vardagar och inte efter kl. 24:00 på helger. Givetvis är det alltid gott omdöme som 

ska gälla och om möjligt prata med grannar. 
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Motion 4. Stämman beslutade enligt motionen att ge styrelsen ett utredningsuppdrag för säkerhet 

och då kontakta Räddningstjänsten för att se vilka åtgärder som behöver göras. Detta planeras ske 

under våren 2025. 

§20 Information till kolonister 

Mikael informerade om följande: 

1. Vi har uppnått förbättringar vad gäller vårt VA-system. Bättre hantering från kolonisterna och 

fler och bättre rutiner vad gäller drift och underhåll. Bl.a. har en kompressor köpts in. 

2. Vi har fixat grus till 6 stigar under 2024. Vi planerar att färdigställa Oxelstigen under 2025. 

Efter säsongen planeras också grusläggning på stora parkeringen. 

3. Under 2025 ska  

–  Oxelstigen färdigställas med kantsten  

–  Dränering på Oxelstigen (vid Tulpan) 

–  Färdigställa ytan vid bikuporna med nytt gräs och mur 

- Belysningen i gångarna ska löpande ses över 

- Installera en ny/begagnad torktumlare 

–  Vinsch har köpts in till spolbrunnen. Där ska även installeras en varningslampa 

 

4. Brandsäkerhet. Det finns 5 st brandsläckare utplacerade vid klubbstugan och verkstad. 

Styrelsen uppmanar se till att vi har brandvarnare i stugan samt egen brandfilt. Det är också   

en god investering att införskaffa brandsläckare. 

Har alla en jordfelsbrytare i stugans el-central? 

 

5. Besiktning kommer som tidigare att göras i maj för att kontroller 30%-odling och en i juli  för 

att kontrollera ordningen på tomten samt stugans skick. 

 

6. Gröncontainer – alltid på en torsdag 

10 april, 2 veckor 

8 maj, 1 vecka 

5 juni, 1 vecka 

3 juli, 1 vecka 

7 augusti, 1 vecka 

4 september, 1 vecka 

2 oktober, 2 veckor 

 

7. Ralf informerade från Trivselgruppen. Framför allt söker vi fler personer som kan hjälpa till vid 

de olika aktiviteterna och även komma med idéer. Det blir 

- Midsommarfirande i vanlig ordning 

- Kräftskiva 

- Boule 



 
 
Sommarbyn Tornet 
Protokoll ordinarie föreningsstämma             2025-03-08  
 
 
 

4 
 

- Quiz med egen grillning 

- Utebio 

- Alla är naturligtvis välkomna med spontana aktiviteter   

       

 

§21 Avslutande 

Ordförande avslutade mötet. 

 

 

 

 

 

Signatur 

Vid pennan, Lisbeth Svensson 

 

Signatur 

Justerare, Maria Hernström 

 

Signatur 

Justerare, Svante Andersson 

 

 

Motioner tillagda i bilaga sid 5-6 
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Motioner till årsmöte Sommarbyn Tornet 8 mars 2025 

 

Motion 1 

Möjlighet att genomföra 9 timmars aktivitetstid vid totalt endast 2 tillfällen 

Motion innebärande att varje stuga kan skicka 2 vuxna (över 15 år) medlemmar i hushållet 

vid ett och samma tillfälle, och därmed ha fullgjort 6 av 9 timmar. 

Mikael Jacobsen, Hyacint 16 

 

Motion 2 

Beräkning för höjd pliktpeng vid aktivitetsdagar 

På sommarmöte/extrastämma 2024 beslutades genom omröstning att styrelsen nu på 

årsstämman 2025 skall presentera  hur detta skall kunna göras. Förslag att beloppet 

uppräknas enligt konsumentprisindex sedan 2017 då 2000kr infördes. Uppräkning till 

säsongen 2025 blir 2600kr. Justering skall sedan ske enligt KPI vartannat år. 

 

Motion 3 

Upplevt problem med hög musik och röster på nätterna 

Givetvis är det alltid gott omdöme som skall råda i frågan, och om möjligt prata med 

grannarna i förväg. Det handlar främst om mycket högt ljud/festande. Förslag att förhålla oss 

till är 22.00 på vardagar och 24.00 på helgerna. 

Förfrågan från ett flertal kolonister under 2024 

 

Motion 4 

Medlemmarnas säkerhet och skydd av egendom när räddningstjänst krävs 

De senast 16 åren har Räddningstjänsten vid ett flertal tillfällen varit tvungna att köra in i vårt 

område. Det har varit ett antal bränder och sjukdoms-och olyckstillfällen som krävt snabbt 

tillträde till de gemensamma ytorna samt till enskilda kolonistugor utspridda i området. 

Vid bränderna har vi haft tur i oturen att det inte blåst så att elden spridit sig till flera 

byggnader samt att medlemmar i de flesta fall varit på plats och kunnat göra den initiala 

släckningen. Men nästa gång har vi kanske inte sådan tur och är helt beroende av att 

brandbilen kan komma fram och göra ett effektivt arbete. Om brandbilen då kan forcera 

staketen mm i alla gångar för att komma tillräckligt nära branden dvs 50m vet jag inte. (Vid 
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bränder 2017 och 2020 kunde brandbilen enbart köra in i Tornstigen men inte svänga ner i 

Tulpan- respektive Hyacintstigen pga våra trånga korsningar.) 

För att säkerställa att hjälpen vi behöver har fullgott tillträdde till hela vårt område (inte bara 

ytterkanterna) om olyckan är framme bör en översyn göras av en expert inom brandsäkerhet. 

Mitt förslag är att Räddningstjänsten kontaktas för rådgivning så att eventuella förbättringar 

av stora parkeringen samt gångarnas korsningar kan göras om de anser att behovet finns.  

Stora parkeringen är entrén till hela vårt koloniområde. Och därför anser jag att de senaste 

årens förändringar av bil- och cykelplatserna bidragit till bristande framkomlighet. Problemet 

uppstår alltså under säsongen när parkeringen är full med bilar. Särskilt då allt fler större 

firmabilar/större fordon parkeras där än tidigare. Förändringen att tillåta fler bilar att parkera 

och minska/flytta på cykelparkeringarna har helt enkelt försämrat/begränsat 

räddningstjänstens tillträde.  

Min ståndpunkt är att det är bra att vi har så många bilparkeringar som möjligt men att vår 

säkerhet alltid bör prioriteras högre. De extra bilparkeringarna som klämts in de senaste åren 

får om Räddningstjänsten anser det nödvändigt flyttas/tillskapas på annan plats tex nere vid 

boulebanan.  

Jag föreslår att medlemmarna bifaller mitt förslag. Det vill säga att ge styrelsen ett 

utredningsuppdrag av säkerheten och kontakta Räddningstjänsten nordvästra Skåne för 

rådgivning. För att se om och vilka åtgärder vi behöver vidta. Detta bör ske snarast under 

våren 2025.  

Charolina Klintberg, Hyacint 17 

 

 

 


